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当从芭蕾中捕捉到了设计的灵感，西方艺术与东方哲学便有了奇

妙的交融产物——瓦尔纳。

瓦尔纳，以芭蕾舞者的向上姿态，刚柔并济，以空间美学改变办

公状态，让艺术与美成为一种无声的力量。

The design inspiration is capturedfrom ballet, thus the 
combination the western art and oriental philosophy comes into 
being—Varna.

Varna combines hardness and softness of atypical upward 
gesture of ballet dancers, change the office environment with 
space aesthetics, and make art and beauty become a kind of 
silent strength.
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EXECUTIVE DESK 
经典设计 时空概念

柔和的线条，凝练的设计，温润漆木质感，瓦尔纳台面犹如高级腕

表的经典再现，被赋予亘古绵延的时空概念。

弧形设计，充分表达美感，体现人性关怀。温和质感，同时充满张力，

助力高管刚柔并济，运筹帷幄。

主管空间：瓦尔纳 / I- 瓦尔纳

Classic Design and Space & Time Concept

With soft lines, compact design and mild lacquer texture, Varnadesk 
surface is the classic representation of high-end watchesand 
endowed with the long-lasting time and space concept.

The arc design ful ly expresses beauty and meanwhi le 
showshumanity. It has a mild texture yet full of tensile forces, 
thushelping senior executives combine both softness and 
hardnessand have everything under control.
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翻盖式桌上走线系统，方便各种电子设备工作。

收纳展示 动态空间

充裕的展示空间，让多年的荣誉和成就，以前所未有饱满的姿态在这里一览无余。瓦尔纳班台背柜，融合开放柜、移门柜、开门柜，

创造展示和收纳的动态空间乐趣。嵌入微透玻璃材质侧柜，以更摩登开放的设计表达办公新姿态新主张。

Configured flip wire box system on the table, convenient to make 
all kinds of electronic devices to use.

Storage Display and Dynamic Space

The sufficient display space allows years of honors and achievements to be fully revealed with an unprecedented gesture. The back 
cabinets of the Varna executive desk incorporate open cabinet, sliding door cabinet and opening door cabinet, creating dynamic 
display and storage space fun.The embedded side cabinet with micro-transparent glass materials delivery the new posture and 
propositions of the office with a more modern and open design.
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人性设计 兼顾私密

瓦尔纳，将艺术与实用性深度融合，设计出更加人性化的班台。侧柜巧设开门柜、抽屉柜、主机柜，能满足各种私密储物需求，让私人

空间与办公空间仅一个转身，便能自如切换。

Human-oriented Design and Consideration of Privacy

Varna deeply integrates art and practicability and works out more human-oriented desks. The side cabinets deftly include opening 
door cabinets, drawer cabinet and mainframe cabinet, which can satisfy varied private storage demands.It’s just a turn-back to switch 
between private space and office space.
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时尚精神 优雅空间

瓦尔纳，集高级灰的沉稳和摩卡的优雅于一身，金属质感下脚，尽

显都市感。瓦尔纳的办公空间，即便坚持商务风格，也不放弃时尚

的精神。

Fashion Spirit and Elegant Space

Varna pulls together high-end grey calmness and mocha elegance 
with metal-textured foothold. The metropolitan sense is fully 
manifested. The office space of Varna never throws away fashion 
spirit while sticking to the business style.
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年轻姿态 新生势力

I- 瓦尔纳，延续瓦尔纳的设计元素，使用质感温润的浅色防火饰面板，以更年轻的姿态拥抱更多挑战。

内置小抽屉的班台侧柜，以强大的收纳功能，充分满足新生代势力的办公需求。

Young Attitude and New Posture

I-Varna extends Varna’s design elements, adopts the mild light-color fire-proof facing and embraces more challenges with a younger 
posture. The side cabinets with built-in drawers fully satisfy the office demands of the new generation with powerful storage functions.
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WORK STATION 
更大台面 从容应对

中规中矩的职员位，只要放了电脑和键盘，台面就捉襟见肘，如何

满足新时代的办公需求？

I- 瓦尔纳系列职员位，将桌面深度加至 730mm，台面更大，容纳

更广，电脑工作与书写工作可同步进行，办公更加轻松自如。

职员空间：I- 瓦尔纳

Greater Desk Surface and Work with Composure

Ordinary staff desks are usually pale with only computer and 
keyboard. How to meet with the office demand of the new era?

I- Varna staff desk series extends the desk depth to 730mm. The 
surface is larger with a greater storage capacity. Computer work 
and writing work can be underway at the same time, making the 
office time more flexible and more relaxing.
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开启 L 型主管位与职员位的全新组合模式，充分适应小团队或项目组的办公需求。合并的工作组模式，使主

管更有效融入团队，提升效率；

主管位可单独安置，更适合纵览全局和独立思考，使办公相对私密。

The new L-shape combination of supervisor desk and staff desks is totally tailored to the office needs of small 
teams or project teams. The combined working group model enables the supervisor to effectively fit in the team 
and enhance efficiency;

The supervisor desk can be installed separately, thus being more suitable for overall view and independent 
thinking, and making office hours relatively private.
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一字型多人职员位和单边职员位的组合形式，有效节省有限的办公空

间，以最少的投入容纳更大的团队，让办公空间更加秩序井然。

The linear-shape combination of the multiple-staff desks and single 
staff desk can effectively make full use of limited office space, thus 
accommodating a larger team with the least investment and making 
the office space more neat and orderly.
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快装结构 井然有序

独特的快装结构，使瓦尔纳充满新时代高效、简洁的特质，

内置式走线功能强大且严谨科学，办公空间整洁有序，提高办公效率。

玻璃材质提升都市感，凸显精英风格。

1、线盒分抽拉式和翻盖式，适合不同人群的作业习惯
2、瓦尔纳的卡扣，充分支撑快装设计。

Cube and Plane Structure and Orderliness

The unique cube and plane structure better demonstrates the new-era efficient and succinct features of Varna. 
The built-in wiring function is powerful, rigorous and scientific, making the office space more orderly and 
enhancing office efficiency. 
The glass material makes the entire office furniture style more rational and elegant.

1. The wire box has two kinds: pull-out and flip which adapt to the habits of different groups
2. The special Varna buckles sufficiently support the cube and plane structure design.
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MEETING TABLE 
内宽外窄 包容和谐

船桨，是团结与力量的化身。

瓦尔纳条形会议桌，打破传统会议形态，寥寥数笔勾勒出内宽外窄

的船桨造型，保证每位会议列席人员拥有最佳视野，同心协力迎接

更多挑战。

会议空间：瓦尔纳 /I- 瓦尔纳

Wide Inside and Narrow Outside Design Shows Harmony

The paddle is the embodiment of unity and strength.

Varna line-shape meeting desk goes beyond the traditional 
meeting form. Few strokes outline the paddle shape of being 
wide on the inside and narrow on the outside, thus ensuring that 
every participant has the best view and makes concerted efforts to 
embrace more challenges.
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配备充足的储物空间，会议资料存储更易。合理的走线形式，

让会议空间更显整洁。

Sufficient storage spaces are equipped to store meeting 
materials in aconvenient way. The reasonable wiring design 
makes the meeting space more clean and tidy.
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不一样的桌型，满足不一样的会议与洽谈需求。

Different shapes of tables, satisfies different meeting and negotiation demands.
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